
Zlínská krajská asociace Sport pro všechny 
mobil: 737 936 951, e-mail: zlinsky@caspv.cz 

Národních bojovníků 1016/12, 76901 Holešov 

 
Z á p i s   č. 3 ze dne 14. září 2023 ze schůze Výkonného výboru a Kontrolní komise Zlínské KASPV 

 
 
Přítomni: PaedDr. Zdeňka Slavíková, Oto Kubíček, Kateřina Kašpárková, Tonda Mrhálek, 

Mgr. Jana Kantorková a Luboš Špetla za KK 
 

Omluvena: Ing. Zdenka Kymlová 
  

Program: 1)  Blok informací předsedkyně Zlínské KASPV   Zdeňka Slavíková 
2)  Blok informací předsedkyně Metodické rady   Kateřina Kašpárková 
3)  Ekonomika Zlínské KASPV     Oto Kubíček 
4)  Různé       všichni 

 
    
K bodu 1. Předsedkyně Zlínské KASPV Zdeňka Slavíková ve svém vystoupení přivítala přítomné, konstatovala, 

že úkol z minulé schůze (VH kraje) – výběr lokality pro Setkání našich krajských činovníků a 
instruktorů byl sekretářem splněn. Budou vydány propozice akce krajskou metodičkou. 
Předsedkyně Slavíková ocenila bohatý program našeho Plánu činnosti, ze kterého se neuskutečnily 
pouze dvě akce, a to seminář Zdr.TV (je přeložen na podzim) a krajská soutěž 
Woodball+Kubb+Mölkky z důvodu nedostatečných přihlášek účastníků. V letošním roce a bohužel i 
v příštích letech si nemůžeme dovolit pořádat akce, které budou prodělečné. Předsedkyně 
poděkovala také všem organizátorům, rozhodčím a lektorům za jejich skvělou dobrovolnou práci pro 
kraj. 
Zdeňka Slavíková rovněž ocenila i účast našich krajských cvičenců na 17. Světové gymnaestrádě 
konané letos v Nizozemském Amsterdamu, kde úspěšně vystupovali ve skladbách ČASPV stejně jako 
dalších 20 tisíc účastníků ze 60 zemí a z 5 kontinentů. Naši cvičenci budou vystupovat i na Sokolském 
sletu v příštím roce 2024. 

  
 
K bodu 2.  Ve své části vystoupení se předsedkyně MR Zlínské KASPV Kateřina Kašpárková probírala výsledky 

jednotlivých sportovních akcí z Plánu činnosti v prvním pololetí 2023. V druhé části jejího vystoupení 
byly projednány plánované akce pro 2. pololetí, Do Plánu naší činnosti byly doplněny některé 
chybějící údaje o místě konání nebo termínu. Kateřina se zasadila o urychlené vydání jejich propozic, 
aby byli včas informováni zájemci o tyto akce z řad našich členů i veřejnosti. Konečný Plán činnosti 
2023 bude přílohou tohoto zápisu 

 
 
K bodu 3. Krajský sekretář Oto Kubíček informoval přítomné o stavu financí na účtu a v pokladně kraje. Sekretář 

ubezpečil členy VV, že stále máme dostatek finančních prostředků pro fungování kraje i ve 2. 
polovině letošního roku. Z ústředí ČASPV nám bylo oznámeno, že i přes nepříznivou finanční situaci 
obdrží kraje doplatek dotací ve výši 15 000,- Kč. Můžeme tak v klidu zaplatit všechny potřebné výdaje 
kraje, na které nám byly finance odepřeny v rozpočtech ČASPV v loňském a letošním roce. Stále však 
platí úsporná opatření, aby náklady na všechny akce kraje byly v kladných číslech. 

  
ČASPV stále nedostává potřebné finanční prostředky od státu prostřednictvím Národní sportovní 
agentury, a proto zavedla na Valné hromadě ČASPV v dubnu letošního roku některá úsporná opatření 
již v letošním roce, a to změnu přerozdělení dotací z příjmu členských příspěvků, což jste v odborech 
už jistě zaregistrovali. Původních 20% pro jednotlivé odbory bylo zrušeno a přerozděleno tak, že kraj 
z nich získá 10% a ČASPV zbývajících 10%. Tedy ze 100% mají stále na svoji činnost 30% regiony, 
kraje dostanou 40% a ČASPV si ponechá 30%. 

 Dalším, ne zrovna populárním, ale opravdu nezbytným úsporným opatřením bude zvýšení členských 
příspěvků od 1.1.2024 na člena ze 100,- Kč na 200,Kč. I toto rozhodnutí bylo delegáty VH i přes 
nesouhlas povětšinou moravských krajů prosazeno.  

   
 
K bodu 4. Na dnešní schůzi měl VV schvalovat i navržená vyznamenání pro instruktory a cvičitele dlouhodobě 

pracující s dětmi a mládeží. Doposud VV neobdržel ani jeden návrh, ačkoliv sekretář potřebné 
informace rozeslal předsedům odborů s předstihem.    

 
 



Jana Kantorková přednesla návrh změny pro dopravu dětských cvičenců na republikovou Medvědí 
stezku. Jako vedoucí výpravy našeho kraje nebyla spokojena se stávajícím dopravcem s malým 
autobusem, do kterého se cvičenci se svými zavazadly obtížně vešli. Navrhuje změnu dopravce 
s větší nabídkou vozového parku, třeba firmu Autobusová doprava František Šťastný z Holešova. 
 
Ještě přikládám tři důležité informace z minulého zápisu:  
1. Zdenka Kymlová informovala přítomné na možnost grantů z Krajského úřadu pro oblast sociální. 
2.  Katka Kašpárková přidala možnost čerpat finance z dotace Podpora malých obcí. 
 
3. Přikládám odkaz na stránky Krajského úřadu Zlín: 

https://www.kr-zlinsky.cz/dotacni-programy-zlinskeho-kraje-na-rok-2023-cl-5541.html,    
kde najdete také termíny, od kdy do kdy máte možnost o grant nebo dotaci žádat, pokud již není 
pozdě. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:  Oto Kubíček 
Schválila: Zdeňka Slavíková 

https://www.kr-zlinsky.cz/dotacni-programy-zlinskeho-kraje-na-rok-2023-cl-5541.html

